
Vermeld bij contact en correspondentie het zaaknummer. Wij kunnen u dan sneller van dienst zijn.

Geachte mevrouw Poels,

Op 6 april jl. heeft de VW fractie schriftelijke vragen gesteld over Kinderen veilig 
thuis. Op 20 april heeft u verzocht deze vragen volgens artikel 35 van het 
Reglement van Orde van de gemeenteraad te behandelen. De betreffende vragen 
zijn hieronder weergegeven met daarachter het antwoord in cursief. 

- Voor hoeveel Winterswijkse kinderen/gezinnen gelden op dit moment een 
Jeugdbeschermingsmaatregel: 
=> Hoeveel Onder Toezichtstelling?
=> Hoeveel Uithuisplaatsingen? 
=> Hoeveel Jeugdreclasseringsmaatregelen?
=> Evt. overige maatregelen?
- Hebben jullie cijfers over het hele jaar 2020/2021/2022 en kunnen we die 
ontvangen?

Op dit moment hebben 45 kinderen een jeugdbeschermingsmaatregel: 32 kinderen 
met een Onder Toezichtstelling (OTS) en 13 kinderen onder voogdij.
Van de 45 kinderen met een jeugdbeschermingsmaatregel is voor 22 kinderen 
jeugdhulp met verblijf ingezet. 
5 Jeugdigen staan onder (reguliere) jeugdreclassering, waarvan 1 een samenloop 
heeft met jeugdbescherming. 

In onderstaande grafieken is het aantal jeugdbeschermingsmaatregelen en 
jeugdreclasseringsmaatregelen over de jaren 2020, 2021 en 2022 weer gegeven, 
uitgesplitst naar het soort maatregelen.
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- Bij hoeveel van deze casussen zijn de collega's van het sociale team betrokken/ 
en bij hoeveel casussen is er afstemming tussen medewerker sociaal team en de 
Jeugdbeschermer? Er is altijd afstemming tussen de jeugdbeschermer en de 
jeugdconsulenten. Het Sociaal Team kan betrokken zijn bij het gezin als er sprake is 
van een multiproblem situatie, maar is niet betrokken bij de jeugdbescherming. 

- Is er bij afsluiting van een maatregel een 'warme' overdracht, kunnen jullie 
aangeven in hoeveel casussen dit is gebeurd en waar jullie dit hebben gemist?
In principe is er een warme overdracht en wordt er ook verwacht dat 
jeugdconsulenten aanwezig zijn bij de afsluiting bij de jeugdbeschermingstafel. Dit 
gebeurt in bijna alle situaties. In een enkel geval gaat het niet goed doordat de 
jeugdconsulenten niet of laat hiervan op de hoogte worden gebracht.

- Merkt het sociale team iets van wachtlijsten? De jeugdconsulenten merken dat het 
maanden kan duren voor een jeugdbeschermer beschikbaar is. De kinderen die op 
een wachtlijst staan om een vaste jeugdbeschermer toegewezen te krijgen, worden 
wel gevolgd door de Gecertificeerde Instelling (GI) om hun veiligheid in beeld te 
houden. De GI geeft aan dat als de veiligheid in het geding komt, er direct een 
jeugdbeschermer beschikbaar is. Dit is echter een noodmaatregel. Voor een 
structurele oplossing wordt gewerkt aan de Gelderse Verbeteragenda 
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Jeugdbescherming. Hierin zijn o.a. afspraken gemaakt over een éénduidige 
werkwijze, afstemming tussen de jeugdbeschermer en jeugdconsulent, een reëel 
tarief en gezamenlijk leren van jeugdbeschermer en jeugdconsulent. De effecten 
van de verbeteragenda zijn echter pas op langere termijn zichtbaar.  
De jeugdconsulenten hebben de indruk dat er minder snel een OTS wordt 
afgegeven omdat er wachtlijsten voor jeugdbescherming zijn. Het gevolg is dat er 
meer casussen in het vrijwillig kader opgelost moeten worden, wat meer werkdruk 
op de jeugdconsulenten oplevert.

- Zijn er kinderen wachtende op Jeugdbescherming en hoeveel kinderen zijn dat?
Er staan op dit moment 2 kinderen uit één gezin op de wachtlijst. Daarvoor is 
hulpverlening ingezet en dat loopt goed. 

Met vriendelijke groet, 

Het college van burgemeester en wethouders van Winterswijk, 

de secretaris,                                         de burgemeester, 

S.M.H Weir                                            B.J.J. Bengevoord


